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Bemutatkozás 

Hermán Dánielnek hívnak, 1990. május 28-án, Marcaliban láttam először napvilágot. Jelenleg 
Fonyódon, Balatonkeresztúron és Nagykanizsán is lakom, budapesti tartózkodásom ideje alatt pedig 
a Hotel Griff Junior kollégiumban foglalok szállást. Középiskolai tanulmányaimat Fonyódon a Mátyás 
Király Gimnázium és Postaforg. Szki. emelt matematika tagozatán végeztem. 2008 őszén kezdtem el 
az ELTE TTK Matematika BSc szakát és idén júniusban diplomáztam alkalmazott matematikus 
szakirányon. Mesterszakomat az ELTE és a BCE (Budapesti Corvinus Egyetem) közös képzésén 
tanulom. 

A Hallgatói Önkormányzattal 2009 tavaszán kerültem közelebbi kapcsolatba, mentorom (Dukán 
András Ferenc) bíztatására elutaztam a Bevonó táborba. Azután aktív tagja lettem a Tanulmányi és a 
Matematika Szakterületi Csoportnak. Azóta folyamatosan eljárok az ülésekre, próbálok konstruktívan 
részt venni és a rám bízott feladatokat minél igényesebben elvégezni. Rövid felsorolás a 
tevékenységeimről: voltam mentor, csináltam tantervi hálót, tartottam MASZAT-ot, szerveztem 
Kulturális teaesteket és Szakdolgozati Konferenciát, részt vettem nyílt napokon és Education stb. 
Pályafutásom során 2009-ben választottak meg először képviselőnek és szavazati joggal rendelkező 
időszakom alatt egyetlen egy Küldöttgyűlésről sem hiányoztam. Árendás Ákos mindvégig figyelemmel 
kísérte munkámat és lelkesedésem láttán, 2011 tavaszán felajánlotta, hogy Ő helyette legyek a 
Matematika Szakterület választmányi delegáltja. Én örömmel bólintottam a felkérésre és a március 8-
ai Küldöttgyűlés által július 1-jéig betölthettem ezt a pozíciót. Miután bejelentette, hogy nem fog újra 
pályázni, felkerestem és különböző feladatokkal megbízva folyamatosan készített fel, vállalva a 
későbbiekben nyújtott segítségét is. Ezt ezúton is köszönöm neki.  

Szemlélet 

Legfőbb célom matematika szakterületi koordinátorként, hogy a matekos hallgatók közösségi és 
szakmai életében jelentős szerepet vállaljon a szakterületi csoport. Fontosnak tartom, hogy minél 
szélesebb társasági kör igényeit kiszolgálva nyújtson lehetőséget mind a közéleti, mind a tudományos 
programok terén. Ahhoz, hogy ezt magas színvonalon meg tudjuk valósítani, elengedhetetlen egy 
erős, szervezett, baráti kapcsolatokon alapuló, egymás iránt felelősséget érző és tisztelő, kreatív, 
segítőkész, a fejlődésre és az új ötletekre mindig nyitott csapat. Úgy gondolom a jelenlegi szakterületi 
csoport és mentorgárda már most is megfelelően jelképezi ezt a magasztos szellemet. Másfelől 
elengedhetetlennek tartom az információ hatalmának megkérdőjelezhetetlen mivoltát nem 
figyelmen kívül hagyni, ezért a tájékoztatási csatornák kihasználtságát optimalizálni szeretném új, 
informatív területek felhasználásával. 

 



Csoport szerkezet 

Egy szakterületi csoport működésében fontos az aktivitás. Ezt leginkább a folyamatos munkával és 
feladatokkal szeretném fenntartani, amelyben mindenki megtalálhatja a hozzá illő feladatkört. 
Matematika szakterület, mint eddig is most is nagyon aktív, ezt nem szabad csorbulni hagyni, ezért a 
sok csapatépítő tevékenység mellett, napi kapcsolatban szeretnék állni az aktív tagokkal, segíteni 
feladataikban ha elakadnának vagy új ötletekkel feldobni programjainkat. Ennek módjai a levelező 
lista, telefon, facebook használata, illetve kb. 3 hetente SZACS ülés tartása.  

Az elmúlt években szinte teljesen kicserélődtek a csoport tagjai, nagyon sok új tagunk van. Ezt az 
áramlást nem szabad elzárni a befolyó irányból. Úgy gondolom, ha sokan élvezik a SZACS által 
nyújtott szolgáltatásokat, akkor sokkal könnyebben be lehet vonni embereket az adott 
szerepkörökbe. Így minden egyes programunkra nagy odafigyelést, precízséget és igényes 
megvalósítást kell tanúsítanunk és természetesen jó ötletekkel kell rendelkeznünk. Egy ilyen profi 
megjelenésben nem maradhat el a marketing sem. A MATSZACS brandet már gólyatáborban, 
regisztrációs héten is erősen promótáltuk, minden hozzánk köthető eseményhez próbáljuk 
odabiggyeszteni, ha lehetséges logóval együtt jelentetjük meg. További segítségünkre válik az 
elkészült matekos póló, nem csak gólyák, hanem felsőbb évesek irányából is nagy kereslet érkezik, így 
még többen megismerhetik a MATSZACS-ot, még többen tudják létezésünket. 

A szakos képviselőinknek mindig jól informáltaknak kell lenniük a HÖK-ös, Intézeti és Kari ügyekben, 
ezért én is mindent meg fogok tenni, hogy ez így legyen, ugyanakkor fordítva is elvárom, hogy ők is 
tájékoztassák MATSZACS tagjait és hallgatótársaikat. Szeretném, ha minden bizottságba/csoportba 
lenne aktív tagunk, és hogy a képviselők eljárjanak a MATSZACS üléseire is. 

Örömmel tapasztaljuk, hogy az új Intézeti vezetésnek nagyobb tudomása van a HÖK-ről, sőt nagyban 
épít is rá. Úgy gondolom, ki kell használnunk ezt a lehetőséget, hogy még jobb kapcsolatot alakítsunk 
ki az oktatókkal, hogy javaslataink és észrevételeink komoly súlyt kapjanak. Illetve az is fontos hogy 
érezzék, ránk is számíthatnak, mert közösen mindent könnyebb elérni. 

Tervek 

Az állandó programjaink száma nem csekély. Ennek ellenére én ezt a számot mégis növelném, amit 
egy strukturális átalakítással képzelek el. A cél hogy egységesebb, kompaktabb szerepben jelenjünk 
meg, ez megkönnyítené a reklámozást és szervezést, nem mellesleg pedig az utódlást. Talán 
elmondható, hogy a leggyengébb láncszemünk a Matekos teadélutánok voltak. Ilyenkor mindig 
választás elé kerülünk, hogy érdemes-e egy tradíciót folytatni vagy abbahagyni? Én az előbbi mellett 
döntöttem, szeretnék egy a Földrajzos Klub hangulatát idéző, minden szerda délutánra biztos 
programot adó teadélutánt. Mindig más, változatos rendezvények palettáját tárnánk fel hétről, 
hétre. Ezen programok időpontjai megvannak, a legtöbbre már felelősök is. Ezekből egy kis ízelítő: 
Interaktív Matekos Filmklub – oktatók bevonásával; Kulturális teaest – híres közéleti személlyel; BSc 
Szakdolgozati Konferencia – oktató bevonásával; Logikai versenynap; Matematikai érdekességek 
előadás. Ezekről mindig menne ki levélben értesítő, lenne facebook esemény, szórólapok. A honlapon 
pedig a hallgatók szavazhatnának, hogy éppen melyik filmet választanának vagy kinek a 
szakdolgozatáról hallanának előadást vagy melyik közéleti emberrel találkoznának szívesen. 



A matekos bulik jellegén nem változtatnék, az idei tapasztalok is már nagyon jók. Jövő héten kerül 
megrendezésre a Gyógypedagógiai karral közösen szervezett Gólyaavató, már kész koncepcióval. A 
félévre még 2 darab szakos buli van bejegyezve, várhatóan a biológia és környezettan szakkal 
közösen kerül megrendezésre. Természetesen a tavaszi félévben is megvalósítanánk párat. Nem 
megfeledkezve a PÍ-napi Piknikről és a Matekos-FiziQs bográcsozásról. 

Egyik alapkövünk a MASZAT szintén nagyon jól szuperált az elmúlt évben, ezért a működési 
rendszerén nem változtatnék, „csupán” a magas színvonalat próbáljuk megőrizni idénre is. Talán ez 
kapcsolható össze legjobban a tipikusan tavaszi félévben megrendezésre kerülő BSc Szakirány 
választó fórum és a BSc Záróvizsga tájékoztató. 

Mint sok társam én is fontosnak tartom a tudomány népszerűsítését a saját szakterületemen. A 
leendő tudományos biztossal együttműködve szívesen kiaknáznám a szakterületben rejlő 
lehetőségeket a népszerűsítésre. A tavaszi félévben elképzelhetőnek tartanék egy TDK hetet/napot. 

A honlap és a hallgatói tér lényegében már az előző félévben megalapozott munka árán készül el 
véglegesen ebben a félévben. A http://matszacs.elte.hu linken egy oldalt képzelnék el amit minden 
matekos hallgató naponta legalább egyszer megtekintene. Tudom, hogy ez hatalmas munkát 
igényelne részünkről, de bízom benne, hogy ez is megvalósítható. Ígéretet tettem, hogy a 2010-ben 
és azután kezdettek számára a tantervi hálók „flashelése” két héten belül elkészül. Mint már 
említettem a honlapon lennének szavazások, rövid kérdőívek a rendezvényeinkről és természetesen 
aktuális hírekkel folyamatosan felvértezni (HÖK-ös, matekos, tudományos). 

A mentorok szerepét azt hiszem, nem kell hangsúlyoznom. Az idei évben nagy változást tapasztaltam 
a mentorrá válás folyamatában, ezért a leendő mentorkoordinátorral alaposan szeretnék egyeztetni 
a képzés mikéntjéről, kirándulásokról és programokról, hogy a saját igényeink teljesülhessenek. 
Szeretném, hogy az elkövetkezendő évben is egy erős magot alakítsanak ki a MATSZACS életében. 

A tavalyi évben személyesen is több felsőoktatási kiállításon és nyílt napokon vettem részt. Ezt 
szakterületi koordinátorként sem képzelem másként. Nagyon jó munkát végeztünk a szakterülettel 
közösen, aminek meg is látszik a hatása az idei évfolyamon. Nagy figyelmet fordítanék arra, hogy ez a 
következő időkben sem történjen másként, aktívan vegyünk részt ilyen fórumokon. Helyzetünket 
elősegíti, hogy az Intézeti oldalról is érkezett megkeresés ez ügyben. Szeretnék, hogy középiskolák 
látogatásánál hallgatók is mesélhessenek a szakunkról. Ami szintén nagyon jó lehetőség a MATSZACS 
tagok számára, hogy egy ilyen feladatban is kipróbálhassák magukat. 

Úgy érzem, komoly kihívások elé állítom magam a fent leírtakkal kapcsolatban, hiszen nagy 
felelőséggel jár egy tisztség betöltése az ELTE TTK HÖK-ben. Minden erőmmel azon leszek, hogy 
megvalósítsam terveimet, a menet közben felmerülő problémák ellenére. 

Köszönöm, hogy pályázatom elolvastad és egyben elnézésedet is kérem ugyanis direkt nem 
használtam megkülönböztetéseket/kiemeléseket! Kérdésed, észrevételed szívesen fogadom! 

Üdvözlettel, 
Hermán Dániel 
danika@ttkhok.elte.hu  

Budapest, 2011. szeptember 16.  
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